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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 6 februari 2017. 

 

 

§ 2  
Interpellation om utsatta områden i Stockholms stad 
(nr 2016:28) 
Dnr 107-362/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Johanna Sjö (M) har ställt en interpellation om utsatta områden i 

Stockholms stad. Kommunfullmäktige beslutade den 21 mars 

2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Johanna Sjö, Per Ossmer, Anna Rantala 

Bonnier, Bo Sundin, Claes Elmgren, Karin Gustafsson, Lisa 

Palm, Mia Päärni, borgarråden Wanngård, Brinck och Larsson. 

 

 

§ 3  
Bordläggning av interpellation 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 29 för år 2016. 

 

  



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 1 

Sida 3 (29) 

2017-01-30 

 

 

 

§ 4  
Interpellation om krav på företag som staden anlitar 
(nr 2016:31) 
Dnr 107-544/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Brinck (M) har ställt en interpellation om krav på 

företag som staden anlitar. Kommunfullmäktige beslutade den 4 

april 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Brinck och Lindhagen. 

 

 

§ 5  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 32 – 91 för 

år 2016. 

 

 

§ 6  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2016:92 av Bo Arkelsten (M) om boendeparkering för 

vissa. RVII 

Dnr 107-2000/2016 

2. Nr 2016:93 av Bo Sundin (M) angående Akalla Busstorg. 

RI 

Dnr 107-2001/2016 

3. Nr 2017:1 av Erik Slottner (KD) om indraget stöd till 

föräldrastödkurserna ABC och Komet. RVI 

Dnr 107-80/2017 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs.  
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§ 7  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) ställer en fråga om skolsatsning. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Borgarrådet Edholm (L) ställer en fråga om välfärdsutredningen. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Tryggheten ökar är ett 

tidigare uttalande från Karin Wanngård. Står finansborgarrådet 

fast vid denna åsikt? 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om Olympiska spelen. 

 

Borgarrådet Bjuggren (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om lokala handlingsplaner mot 

våldsbejakande extremism. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Ulla Hamilton (M) ställer en fråga om Stockholms 

livsmedelscentrum. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Björn Ljung (L) ställer en fråga om plan för city. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  
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Fråga nr 8 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga om vad som gäller beträffande 

stadens upphandling av sophantering. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  

 

 

§ 8  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

den 13 december 2016 – den 30 januari 2017 och delgivits 

berörda organ anmäls. 

 

 

§ 9  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt bilaga 1. 

 

 

§ 10  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 6 februari 2017. 
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§ 11  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2017-01-30 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag. 

3. Om inte annat framgår inträder den senast valda ersättaren 

sist till tjänstgöring för sitt parti. 

4. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

5. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

6. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 30 januari 2017 behandlas, 

bilaga 2. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag. 
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§ 12  
Liljeholmen 1:1 m.fl. vid Nybohovsbacken i Liljeholmen 
(Utl. 2017:1) 
Reviderat genomförandebeslut 
Dnr 123-1651/2016 

 
Beslut  

1. Exploateringsnämnden medges rätt att genomföra 

exploatering inom fastigheten Liljeholmen 1:1 m.fl. 

omfattande investeringsutgifter om 115 mnkr. Utgifterna 

ska rymmas inom nämndens investeringsbudget.  

2. Exploateringsnämnden ska i övrigt beakta vad som sägs i 

utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:1 behandlas. Utlåtandet 

gäller Liljeholmen 1:1 m.fl. vid Nybohovsbacken i Liljeholmen. 

 

I ärendet yttrar sig Per Ossmer. 

 
Förslag till beslut 

Per Ossmer (SD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 13  
Program för kvalitetsutveckling (Utl. 2017:2) 
Förslag om revidering efter uppdrag i budget 
Dnr 174-742/2016 

 
Beslut  

Revidering av program för kvalitetsutveckling, enligt bilaga 2 

till utlåtandet, godkänns. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Sverigedemokraterna och 

Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för egna 

förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:2 behandlas. Utlåtandet 

gäller program för kvalitetsutveckling. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Brinck, Erik Slottner, Martin 

Westmont och borgarrådet Wanngård. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Wanngård (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Brinck (M) och Erik Slottner (KD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 

Martin Westmont (SD) ansluter sig till Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 14  
Revidering av program för hållbar stadsutveckling - 
Norra Djurgårdsstaden (Utl. 2017:3) 
Dnr 123-1481/2016 

 
Beslut  

1. Reviderat Program för hållbar stadsutveckling i Norra 

Djurgårdsstaden godkänns, i enlighet med bilaga 2 till 

utlåtandet. 

2. Målet om fossilbränslefrihet år 2030 ska gälla för Norra 

Djurgårdsstaden. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:3 behandlas. Utlåtandet 

gäller revidering av program för hållbar stadsutveckling - Norra 

Djurgårdsstaden. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog, Ulla Hamilton, Jonas 

Naddebo, Maria Antonsson, Malin Ericson och Björn Ljung. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S), Björn Ljung (L) och Jonas Naddebo (C) 

föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 15  
Arvodering av förtroendevald (Utl. 2017:4) 
Dnr 100-105/2017 

 
Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

följande. 

Arvode ska utges till Lisa Palm (Fi) om 27,5 % av helt arvode 

under perioden 2017-01-15 - 2017-06-30. 

 
Jäv 

Lisa Palm deltar inte i ärendets behandling eller beslut. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:4 behandlas. Utlåtandet 

gäller arvodering av förtroendevald. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 16  
Vision 2040 – Ett Stockholm för alla (Utl. 2017:5) 
Dnr 119-1401/2015 

 
Beslut  

1. Vision 2040 – Ett Stockholm för alla godkänns, bilaga 2 

till utlåtandet. 

2. Kommunstyrelsen ska beakta Vision 2040 vid upprättande 

av förslag till budget.  

3. Samtliga nämnder ska utgå från Vision 2040 i sin 

verksamhetsplanering och vid framtagandet av strategiska 

planer.  

4. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge samtliga 

bolagsstyrelser i uppdrag att utgå från Vision 2040 i sin 

verksamhetsplanering och vid framtagandet av strategiska 

planer.  

5. Uppföljning av Vision 2040 – Ett Stockholm för alla ska 

ske inom ramen för det integrerade systemet för ledning 

och uppföljning av stadens ekonomi och verksamhet (ILS). 

6. Kommunstyrelsen ges i uppdrag att utarbeta förslag till 

hållbarhetsmått för att följa genomförandet av Vision 

2040. 

7. Kommunstyrelsen ska utarbeta en kommunikationsplan för 

Vision 2040 – Ett Stockholm för alla. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, 

Sverigedemokraterna, Centerpartiet och Kristdemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:5 behandlas. Utlåtandet 

gäller Vision 2040 – Ett Stockholm för alla. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Wanngård och König Jerlmyr, 

Berthold Gustavsson, borgarrådet Livh, Kadir Kasirga, Ewa 

Larsson, Karin Ernlund, Björn Ljung, borgarrådet Luhr, Åke 

Askensten, Markus Nordström, Erik Slottner, Martin Westmont, 

Karin Gustafsson, borgarrådet Brinck, Börje Häggman och Anna 

Rantala Bonnier. 
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Förslag till beslut 

Borgarrådet Wanngård (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Berthold Gustavsson (M), Björn Ljung (L), Erik Slottner (KD) 

och Karin Ernlund (C) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 

Martin Westmont (SD) ansluter sig till Moderaternas och 

Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 17  
Beslutspunkt 17 i utl. 2016:170. Uppföljning av budget 
2016 – Tertialrapport 2 med delårsbokslut per den 31 
augusti 2016 
Vision Järva 2030, dnr 319-2070/2008 
Vision Söderort 2030, dnr 302-838/2009 
Vision Hässelby-Vällingby 2030, dnr 336-1667/2012 
Dnr 181-1363/2016 
Bordlagd 2016-11-28 § 17 

 
Beslut  

Styrdokumenten Vision 2040 (dnr 119-1401/2015, 025-

634/2014), beslut om kommissionen för ett socialt hållbart 

Stockholm i Budget 2015, social investeringsfond (dnr 

173-968/2015) samt Riktlinjer för lokalt utvecklingsarbete 

(dnr 171-1405/2015, 319-858/2014) ersätter Vision Järva 

2030 (dnr 319-2070/2008 utl. 2009:46), Vision Söderort 

2030 (dnr 302-838/2009 utl. 2010:40) och Vision 

Hässelby-Vällingby 2030 (dnr 336-1667/2012). 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, 

Sverigedemokraterna och Kristdemokraterna reserverar sig mot 

beslutet till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:170, beslutspunkt 17 

behandlas. Punkt 17 i utlåtandet gäller Styrdokumenten Vision 

2040, beslut om kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm i 

budget 2015, social investeringsfond samt Riktlinjer för lokalt 

utvecklingsarbete som ersätter Vision Järva 2030, Vision 

Söderort 2030 och Vision Hässelby-Vällingby 2030. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet König Jerlmyr, Per Ossmer, Erik 

Slottner, Björn Ljung och borgarrådet Wanngård. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Wanngård (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M), Björn Ljung (L) och Erik 

Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 
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Per Ossmer (SD) ansluter sig till Moderaternas och Liberalernas 

förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 18  
Nybyggnation av en specialhall för gymnastik på 
Mälarhöjdens IP (Utl. 2017:6) 
Genomförandebeslut 
Dnr 123-1770/2016 

 
Beslut  

1. Fastighetsnämnden får genomföra en nybyggnation av en 

specialhall för gymnastik på Mälarhöjdens IP till en 

investeringsutgift om 80,0 mnkr.  

2. Utgifterna för år 2017 ska inrymmas inom nämndens 

investeringsbudget, utgifterna för kommande år behandlas 

i budget för år 2018. 

3. Fastighetsnämnden och idrottsnämnden ska i övrigt beakta 

vad som framgår av utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Kristdemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:6 behandlas. Utlåtandet 

gäller nybyggnation av en specialhall för gymnastik på 

Mälarhöjdens IP. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Bjuggren, Mikael Valier, Anne-

Lie Elfvén, Bo Sundin, Anders Lindell, Mehdi Oguzsoy och Lisa 

Palm. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Bjuggren (S) och Anne-Lie Elfvén (L) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Bo Sundin (M) och Mikael Valier (KD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 19  
Skolfastigheter i Stockholm AB:s (SISAB) nyproduktion 
av skola på fastigheten Brandstegen 1 (Utl. 2017:7) 
Genomförandebeslut 
Dnr 112-1659/2016 

 
Beslut  

Genomförande av nyproduktion av skola på fastigheten 

Brandstegen 1, till en total investeringsutgift om 419 mnkr, 

godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:7 behandlas. Utlåtandet 

gäller Skolfastigheter i Stockholm AB:s (SISAB) nyproduktion 

av skola på fastigheten Brandstegen 1. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Burell, Markus Nordström, 

Cecilia Obermüller, Björn Ljung och Erik Slottner. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Burell (S), Markus Nordström (M) och Björn Ljung 

(L) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

 

  



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 1 

Sida 17 (29) 

2017-01-30 

 

 

 

§ 20  
Ändringar av allmänna lokala ordningsföreskrifter  
(Utl. 2016:211) 
Förslag från kyrkogårdsnämnden 
Upphävande av kyrkogårdsnämndens beslut 2004-11-02:7 
Dnr 2004-1064/04 (s.k. reglemente) 
Dnr 105-182/2015 
 
Beslut 

1. Ändringar i Kommunal författningssamling för Stockholm 

(Kfs) 2015:24 ”Allmänna lokala ordningsföreskrifter för 

Stockholms kommun” som föreslås i bilaga 1 till 

utlåtandet godkänns. 

2. Ändringarna omfattar alla allmänna begravningsplatser och 

kyrkogårdar i Stockholms stad, inklusive 

Galärvarvskyrkogården, samt även dem som förvaltas av 

Svenska kyrkan på uppdrag av Stockholms 

kyrkogårdsnämnd, enligt bilaga 2 till utlåtandet.  

3. Förbud för medtagande av hund på stadens allmänna 

begravningsplatser och kyrkogårdar upphävs. Hundägare 

är skyldiga att plocka upp förorening efter hunden.  

4. Införande av förbud mot alkoholförtäring på stadens 

kyrkogårdar och begravningsplatser godkänns, enligt 

bilaga 2 till utlåtandet. 

5. Införande av förbud att använda kyrkogårdar och 

begravningsplatser för ambulerande försäljning och annan 

försäljningsverksamhet godkänns, enligt bilaga 2 till 

utlåtandet. 

6. Beslutet anmäls till länsstyrelsen.  

7. Föreskrifter kungörs genom att det på kommunens 

anslagstavla tillkännages att protokoll för de beslutade 

föreskrifterna har justerats. 

8. Beslutet gäller från kungörandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:211 behandlas. Utlåtandet 

gäller ändringar av allmänna lokala ordningsföreskrifter. 

 

I ärendet yttrar sig borgarrådet Helldén. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 21  
AB Svenska Bostäders nyproduktion av bostäder i kv. 
Ledinge 1, Tensta (Utl. 2017:8) 
Genomförandebeslut 
Dnr 112-1635/2016 

 
Beslut  

Genomförandet av nyproduktion av ca 172 bostäder, till en 

total investeringsutgift om ca 345 mnkr inklusive moms, 

godkänns.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:8 behandlas. Utlåtandet 

gäller AB Svenska Bostäders nyproduktion av bostäder i kv. 

Ledinge 1, Tensta. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Livh och Larsson, Björn Ljung, 

Nassir Abdullahi Ali, Ole-Jörgen Persson, Erik Slottner, Martin 

Hansson, Magda Rasmusson och Martin Westmont. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Livh (V) och Erik Slottner (KD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 22  
AB Familjebostäders nyproduktion av bostäder i kv. 
Säterhöjden i Rågsved (Utl. 2017:9) 
Genomförandebeslut 
Dnr 112-1656/2016 

 
Beslut  

Genomförandet av nyproduktion av ca 72 lägenheter och 147 

studentbostäder, inom kv. Säterhöjden till en total 

investeringsutgift om 294 mnkr inklusive moms, godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:9 behandlas. Utlåtandet 

gäller AB Familjebostäders nyproduktion av bostäder i kv. 

Säterhöjden i Rågsved. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 23  
AB Stockholmshems nyproduktion av bostäder i kv. 
Persikan, Södermalm (Utl. 2017:10) 
Inriktningsbeslut 
Dnr 112-1658/2016 

 
Beslut  

Inriktningen för nyproduktion av 153 hyreslägenheter i kv. 

Persikan, Södermalm till en total investeringsutgift om 710 

mnkr inklusive moms godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:10 behandlas. Utlåtandet 

gäller AB Stockholmshems nyproduktion av bostäder i kv. 

Persikan, Södermalm. 

 

I debatten yttrar sig Kadir Kasirga, borgarrådet Larsson, Martin 

Hansson, Erik Slottner och Peter Backlund. 

 
Förslag till beslut 

Kadir Kasirga (S), borgarrådet Larsson (M) och Peter Backlund 

(L) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 24  
AB Svenska Bostäders nyproduktion i kv. Plankan 24 
på Södermalm (Utl. 2017:11) 
Reviderat genomförandebeslut 
Dnr 112-1634/2016 

 
Beslut  

Genomförande av projektet för upprustning av kvarteret och 

nyproduktion av cirka 158 hyreslägenheter inom kv. Plankan 

24, till en total investeringsutgift om 520 mnkr godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:11 behandlas. Utlåtandet 

gäller AB Svenska Bostäders nyproduktion i kv. Plankan 24 på 

Södermalm. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Larsson och Livh, Martin 

Westmont, Björn Ljung, borgarrådet Mogert och Anders 

Göransson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarråden Mogert (S) och Larsson (M) samt Björn Ljung (L) 

föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

förslag. 

 

Martin Westmont (SD) föreslår att kommunfullmäktige avslår 

kommunstyrelsens förslag 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  

 
Omröstning 

Omröstning begärs och verkställs. Kommunfullmäktige 

godkänner följande omröstningsordning. 

Den som vill bifalla kommunstyrelsens förslag röstar ja. 

Den som vill bifalla Sverigedemokraternas förslag till beslut 

röstar nej. 

 
Omröstningsresultat 

Med 92 ja-röster mot 2 nej-röster beslutar kommunfullmäktige 

enligt kommunstyrelsens förslag, bilaga 3. 
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Röstförklaringar 

Cecilia Obermüller (MP): Jag hade definitivt föredragit att enkom 

påbyggnad av befintliga hus hade beslutats. Det är mycket tråkigt 

att den fina öppna och bilfria gården ska bebyggas. Dock har nu 

ärendet avgjorts i juridisk mening. Det tvingar mig nu att anta det 

liggande förslaget. 

 

Ewa Larsson (MP) och Åke Askensten (MP): Vi hade föredragit 

att endast bygga på befintliga hus och hade önskat ett sådant 

beslut förelegat kommunfullmäktige. Det är tråkigt att den fina 

gården bebyggs. Ärendet är avgjort i juridisk mening vilket gör 

att vi motvilligt antar det liggande förslaget. 

 

Patrik Silverudd (L): Om min röst registrerats skulle den varit en 

ja-röst. 

 

Borgarrådet Livh (V): Jag hänvisar till mitt särskilda uttalande i 

styrelseprotokoll för AB Svenska Bostäder den 20 oktober 2016. 
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§ 25  
Överenskommelse mellan Stockholms läns landsting 
och kommunerna i Stockholms län kring personer med 
missbruk/beroende (Utl. 2017:12) 
Rekommendation från Kommunförbundet Stockholms län 
Dnr 154-1131/2016 

 
Beslut  

Överenskommelse mellan Stockholms läns landsting och 

kommunerna i Stockholms län kring personer med 

missbruk/beroende antas i enlighet med utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:12 behandlas. Utlåtandet 

gäller överenskommelse mellan Stockholms läns landsting och 

kommunerna i Stockholms län kring personer med 

missbruk/beroende. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 26  
Program mot våld i nära relationer och hedersrelaterat 
våld och förtryck 2017 – 2020 (Utl. 2017:13) 
Förslag från socialnämnden 
Dnr 155-1324/2016 

 
Beslut  

Program mot våld i nära relationer och hedersrelaterat våld 

och förtryck 2017 – 2020 godkänns i enlighet med bilaga 2 till 

utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Sverigedemokraterna, 

Centerpartiet och Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet 

till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:13 behandlas. Utlåtandet 

gäller Program mot våld i nära relationer och hedersrelaterat våld 

och förtryck 2017 – 2020. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Lindhagen, Martin Westmont, 

borgarrådet Edholm, Anna Rantala Bonnier, Stina Bengtsson, 

Amne Ali, Alexandra Mattson Åkerström, Erik Slottner, Rana 

Carlstedt, Ole-Jörgen Persson och Torun Boucher. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Lindhagen (MP) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Ole-Jörgen Persson (M), Stina Bengtsson (C) och Erik Slottner 

(KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 

Martin Westmont (SD) ansluter sig till Moderaternas och 

Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 27  
Samverkan mellan länets kommuner och lärosäten 
med vårdutbildningar på högskolenivå (Utl. 2017:14) 
Rekommendation från Kommunförbundet Stockholms Län 
Dnr 111-1067/2016 

 
Beslut  

Modell för samverkan mellan länets kommuner och lärosäten 

med vårdutbildningar på högskolenivå antas i enlighet med 

utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:14 behandlas. Utlåtandet 

gäller samverkan mellan länets kommuner och lärosäten med 

vårdutbildningar på högskolenivå. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Lindblom och Ingegerd Akselson 

Le Douaron. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Lindblom (V) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 28  
Rapportering av ej verkställda beslut enligt 4 kap 1 § 
socialtjänstlagen (SoL) för kvartal 2 år 2016, 
äldreomsorg (Utl. 2016:212) 
Dnr 152-1568/2016 

 
Beslut  

Rapportering av ej verkställda beslut enligt 4 kap 1 § 

socialtjänstlagen (SoL) för kvartal 2 år 2016, äldreomsorg 

godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:212 behandlas. Utlåtandet 

gäller rapportering av ej verkställda beslut enligt 4 kap 1 § 

socialtjänstlagen (SoL) för kvartal 2 år 2016, äldreomsorg. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 29  
Uppsägning av utförare inom valfrihetssystemet för 
hemtjänst och tillfälligt uppehåll i upphandlingen med 
anledning av nytt förfrågningsunderlag (Utl. 2017:15) 
Dnr 152-1909/2016 

 
Beslut  

1. Samtliga avtal inom valfrihetssystemet för hemtjänst sägs 

upp från och med den 1 maj 2017. 

2. Ett tillfälligt uppehåll i upphandling av utförare till 

valfrihetssystemet för hemtjänst införs tills nytt 

förfrågningsunderlag annonseras. Det tillfälliga stoppet 

gäller från och med kommunfullmäktiges beslut. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:15 behandlas. Utlåtandet 

gäller uppsägning av utförare inom valfrihetssystemet för 

hemtjänst och tillfälligt uppehåll i upphandlingen med anledning 

av nytt förfrågningsunderlag. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Lindblom, Dennis Wedin, Ann-

Katrin Åslund och Erik Slottner. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Lindblom (V) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 30  
Bordläggning av ärenden 

 
Beslut 

Utlåtande 2016:104, 2016:109 – 2016:111, 2016:114 – 2016:118, 

2016:127 – 2016:132, 2016:139 – 2016:150, 2016:165 – 

2016:169, 2016:176 – 2016:180, 2016:200 – 2016:209, 2016:213 

– 2016:217 och 2017:16 – 2017:20 bordläggs. 

 

 

§ 31  
Nya motioner 

 

Under tiden den 13 december 2016 – 30 januari 2017 väcktes 

följande motioner: 

 

1. Motion (2017:1) av Per Ossmer och Martin Westmont 

(båda SD) om tillsättande av en särskild utredning 

angående snöröjningen inom Stockholms stad 

Dnr 106-142/2017 

2. Motion (2017:2) av Per Ossmer (SD) om inrättande av en 

särskild utredningstjänst inom Stockholms stad 

Dnr 106-143/2017 

3. Motion (2017:3) av Joakim Larsson (M) om en policy för 

stadens torg och parker 

Dnr 106-219/2017 

4. Motion (2017:4) av Joakim Larsson (M) om planläggning 

innan markanvisning 

Dnr 106-220/2017 

 

 

 

 

Sammanträdet avslutades kl. 22:37. 

 

Vid protokollet 

Kerstin Tillkvist 

 


